
QůF*-T:s

Zápls z konání Valné hromady LTC Bakov nad Jizerou 2023

Valné hromady se účastnilo 16 členů z toho 13 nad 18 let s možností hlasovat dle

stanov.

Uvítání úěastníků a seznámení s programem provedl předseda P. Šimon,

K programu nebyly vzneseny připomínky.

Zprávu o činnosti klubu za rok 2023 přednesl předseda Petr Šimon. Témata

zprávy:

. Klub měl v roce 2023 81 členů z toho 43 do 18let.

. Nejvíce dětíje v přípravce v mladších žácích a pak zájem opadá.
o Nábor dětí přivedl v loňském roce hodně nouých dětí. Pomohl i den

otevřených sportovišť, pořádaný sportovní komisí města Bakov.
. Do soutěží ČTs se zapojili dvě družstva. Družstvo žáků oceněno jako

nejlepšíttým.
. Dva týmy hrály soutěž neregistrovaných
. uspořádalijsme dva turnaje v rámci ČTs
o Turnaj rodinných dvojic a Bakov open
. Turnaje zájmových spolků
. Dotace od města Bakov a NSA
. podaná dotace na st. kraj 1 etapa renovace areálu.
o Zájem sponzorů klesá
o Kvalita povrchu kurtů na vysoké úrovni
o Areál LTc a vybavení klubovny - žádost o dotaci profázi 1. projektu rozvoje

areálu. Nové lavičky, panely z historie klubu, ...

Zpráva o hospodaření za rok2023 přednesl ekonom klubu J. Horák včetně v,ýhledu
na rok 2024. Ke zprávě nebyly vzneseny připomínky.

Zpráva o hospodaření byla schváIena: 13 pro x 0 proti x 0 se zdrželo

|nformaci o brigádách
o Poěet odpracovaných hodin má stoupajícítendenci
. Důslednější přístup k qýběru poplatků za neodpracované brigády. vybráno

za 42 hodin
. Odpracováno 147 hodiny nad rámec povinností.
. Tento deficit by bylo vhodné zohlednit pro stanovení povinnosti 2024

ělenské a hráčské příspěvky. Brigádní povinnost
Pro novou sezónu 2a24. W navrhl příspěvky pro rok 2024 ponechat ve stejné výši
jako v roce 2023, navýšit hodinovou sazbu na 180kč a navýšit brigádnické hodiny ve
variantě A a B tak, aby byla vyrovnaná bilance odpracovaných a zaplacených hodin.
Po intenzivnídiskusi navrhla valná hromada příspěvky pro rok 2024 spojit s poplatky
za brigády ve výši návrhu A výkonného výboru s možností odpracování do
dubna 2024 v této výši

18,03.2024 petr Šimon, petr polák
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žáci
dorost
ženy
muži
důchodci

hráěský
hráčshý
hráěsloý
hráčský
hráčský

1400,_ Kč,
2000,_ Kč,
2500,_ Kě,
2900,_ Kč,
1200,- Kě,

členský
členský
členský
členský
členský

100,_ Kč
100,_ Kč
100,- Kč
100,_ Kč
100,_ Kč

. platba 200 kě za odpracované hodlny do konce dubna 2024. žácl pouze do výše 3 brigádnických hodin. žáci do 9 let v doprovodu dospěIé osoby. Hodinová sazba za kurt í80,- Kě. Bez uhrazených příspěvků nebude umožněn vstup na
dvorce za účelem hraní.

návrh bylschválen: 11 pro x 0 proti x 2 se zdňel

zprávu revizní komise přednesl předseda revizní komise Radek Šimon.
Revizní komise shledala činnost výboru a hospodaření klubu bez závad.
S doporučením k optimalizaci a zjednodušení systému plateb tenisové školy

Diskuse.
Proběhla diskuse k aktuálnímu vývoji v ČtS. Bylo doporučeno připojit s k výzvám na
ozdravení Črs.
Představen aktuální stav webové prezentace klubu včetně projektu digitalizace kronik
klubu.

Usnesení VH LTC

Valná hromada LTC Bakov nad Jizerou konaná dne 18. 03.2024 vzala na
vědomí:

- zprávu o činnosti klubu zarok2023
- zprávu revizní komise LTC Bakov za rok 2023
- informaci o brigádnické činnostiv roce 2023

Valná hromada projednala:
- aktuální situaci v ČtS a doporučila připojit LTC Bakov k uýzvám pro ozdravení

črs
valná hromada odhlasovala a schválila:

- zprávu o hospodařeni za rok2023
- výši příspěvků včetně systému brigád na novou sezónu 2024
- usneseníValné hromady LTC Bakov nad Jizerou konané 18.03. 2024

návrh usnesení byl schválen: í2 pro x 0 proti x í se zdňelo

Závěr Valná hromada byla ukončena ve 20:30 hodin
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petr polák
místopředseda LTC Bakov

18.03.2024

předseda LTC Bakov

zapsal Petr Šimon, Petr Polák
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Bakov nad JizerouUsnesení VaIné hromadv LTC Bakov nad Jizgrou za rok 2023

Valná hromada LTC Bakov nad Jizerou konaná dne í8.03. 2024vzala na vědomí:

- zprávu o činnosti klubu zarok2023
- zprávu revizní komise LTC Bakov za rok2023
- informaci o brigádnické činnosti v roce 2023

Valná hromada proiednala:

aktuální situaci v ČtS a doporučila p ipojat LTC Bakov kvyzvám pro ozdravení ČTS

valná hromada odhlasovala a schválila :

- zprávu o hospoda ení za rok2023
- v}iši p íspěvktj včetně systému brigád na novou sezónu 2024
- usnesení Valné hromady LTC Bakov nad Jizerou konané 18.03. 2024

V Bakově nad Jizerou 18.03,2024
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Polák petr Šimon
(p edseda LTC Bakov)(místop edseda LTC Bakov)


